
 

Verslag wijkavond Wilhelminadorp en Kantonnier, 28 maart 2023 

 

19.30 uur Welkom en korte toelichting op deze avond door wethouder Van der Heijden 

 
Welkom aan alle bewoners van Wilhelminadorp en Kantonnier op de derde fysieke wijkavond. Het is 
fijn u weer te ontmoeten. We zijn vanavond bij elkaar om de wijken op de kaart te zetten, over 
recente ontwikkelingen te praten en naar de toekomst te kijken. We halen vanavond niet alleen op, 
maar geven op onderdelen ook aan wat de wensen en dromen van het college zijn. 
 
Wethouder Zeeman gaat graag met u in gesprek over het onderwerp Voorzieningen: 

• Denk hierbij aan bijvoorbeeld een huisarts in de wijk. En misschien heeft u nog meer ideeën? 

• De locatie van Bricks en buurthuis De Kadans. Dit geeft wellicht een koppelkans. Kunnen we 
misschien een multifunctionele accommodatie (MFA) oprichten in dit deel van de wijk? Vindt u 
dit ook een goed idee?  
 

Wethouder Van der Heijden gaat graag met u in gesprek over het onderwerp Wonen: 

• De inzet op geschikte woningen voor alle inwoners uit de wijken, dus zowel voor jongeren als 
ouderen en hun specifieke woonwensen. 

• Aanpak van de situatie rondom kamerverhuur aan arbeidsmigranten. Willen we hiervoor beleid 
opstellen zodat we de woningen in de wijken kunnen inrichten voor starters en gezinnen die 
langdurig aanwezig zijn in de wijken? 
 

Voor deze plannen geldt dat het college bij de raad akkoord moet krijgen én dat er draagvlak is bij de 
inwoners van de wijken. 
 
 

 19.45 uur Wilhelminadorp-Kantonnier op de kaart zetten 

 
De aanwezigen kunnen met gekleurde stickertjes de wijken ‘op de kaart’ zetten: 

• geef met een geel stickertje op de kaart aan waar je woont 

• geef met een groen stickertje aan waar je tevreden over bent 

• geef met een blauw stickertje aan wat je wil verbeteren 
 
Eerste reacties van de aanwezigen bij het bekijken van de kaart van de wijken: 

• Mag groener. 

• Niets voor de jeugd. 

• Fijn dat er winkels zijn, maar dat mogen er meer zijn. 

• Leuk om het verschil in de kleur van de daken te zien tussen de wijken. 

• Het Wilhelminapark is best groot. 
 
Fijne punten in de wijken: 
+ De fijne fietsroute en de vernieuwde groenstrook langs het kanaal (Dijkpad). 
+   Het is drukker rondom de speeltoestellen. 
+  Bij de Action is groen aangevraagd en geplant. Dit ziet er mooi uit en komt in eigen beheer van  
 de wijk.  
+ Het achterpad van de Julianaweg wordt vergroend. De wijk kan via de buurtapp aansluiten. 
+ De combinatie van de kinderboerderij en het ark biedt kansen voor de grotere jeugd. 
+ Het park is voor alle leeftijden bedoeld. Dit zo houden. 

Een idee vanuit de inwoners: stel een budget ter beschikking aan de wijken om ideeën/wensen 
uit te voeren en te onderhouden. Dit kan als idee worden meegenomen door de 
klankbordgroep. 

+ Fixi melding werkt. Zaken worden snel opgepakt. 



 

Verbeterpunten in de wijken: 
- Het mindervalidenspeeltoestel is te zwaar. Staat echter gepland om vervangen te worden. 
- Meer groen en een bankje bij de Lidl gewenst. 
- Bomen in de J. Brouwerstraat zijn gekapt. Wat is daarvan de reden? 
- Speeltuin in de groenstrook Kantonnier verbeteren. 
- Gevaarlijke bocht voor fietsers bij de Action. 
- Zwerfafval. Dit kan gemeld worden via Fixi. 
- 30 km en 50 km zones eenduidig doorvoeren. 
- Voorrangssituatie aansluiting op Dijkpad is onduidelijk (niet consequent). 
- Herik: prullenbakken altijd vol en veel last van hondenpoep. 
- Zebrapad Kon. Julianaweg voor De Bruin wordt geblokkeerd bij het legen van de vuilcontainer. 
- Het fietspad aan de Kanaaldijk is slecht. 
 
 

 20.05 uur  Toelichting op stand van zaken en vooruitblik 

 

• Opgehaalde ideeën, wensen & behoeften zijn tijdens de afgelopen wijkavonden per thema in 
een overzicht gezet en er is gekeken of ze op korte of lange termijn te realiseren zijn. Waar 
mogelijk is actie ondernomen en de resultaten zijn gepresenteerd. 

• Er is goed geluisterd en samen er is een viertal thema’s vastgesteld om mee aan de slag te gaan, 
wonen, voorzieningen, bestaanszekerheid en jeugd waarbij de laatste twee onderwerpen Best-
breed opgepakt zullen worden. 

• Over het algemeen lijkt het dat iedereen min of meer hetzelfde wil: voldoende inkomsten om 
een fijn leven te leiden, belangrijke voorzieningen en recreatie (ook voor de jeugd!) dichtbij, fijn 
wonen, überhaupt kunnen wonen, gezond blijven, geen overlast ervaren, meer groen in onze 
omgeving. Dat klinkt simpel, en met kleinere zaken is dat wellicht ook zo, maar het wordt ook al 
snel ontzettend complex. Deze wijken bestaan al heel lang, volgend jaar viert het 
Wilhelminadorp haar 75-jarig bestaan en dat maakt sommige dingen ook lastig. Daarnaast 
hangen heel veel dingen samen met hoe wij als mensen met elkaar omgaan. Als er grotere 
plannen gemaakt worden speelt er meer onzekerheid, gaat het al snel om grote bedragen. 
Daarom gaat de gemeente een wijkvisie opstellen om richting te geven aan de uiteindelijke 
toekomst van de wijken. Daarnaast gaan we kijken wat we nu al kunnen doen, met elkaar. Meer 
verbinding, meer elkaar helpen, kijken naar wat er wel is, elkaar meer ruimte gunnen, en de 
mooie dingen die er al zijn aandacht geven en versterken; 

• De wijkvisie willen we vooral informatiegestuurd samenstellen om een breed representatief 
beeld en perspectief te schetsen waar zoveel mogelijk betrokkenen zich in herkennen; 

• Daarnaast halen we ook informatie uit gegevens van de woningen, waarstaatjegemeente.nl en 
burgerpeilingen. 

• Voor de klankbordgroepen hebben zich tot op heden 4 inwoners aangemeld. Dit was niet 
voldoende om met de klankbordgroepen te starten. Heeft u interesse om mee te praten over 
de thema’s, meld u dan aan via indewijk@gembest.nl 

Vragen: 

• Mag op fietspad bij Julianaweg in twee richtingen worden gefietst? Wordt veelvuldig gedaan.  
 Antwoord: dat mag alleen als dit met een bord staat aangegeven. 

• Wij zitten hier bij elkaar voor burgerparticipatie terwijl de grotere zaken al bepaald worden 
door de gemeente. Hoe participeert de inwoner? 
Antwoord: op dit moment ligt voor de wijken de prioriteit op wonen en voorzieningen. 
Hierover kunt u vanavond in gesprek met de wethouders. 
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20.20 uur  Speerpunten 

  
We vragen de aanwezigen te kiezen tussen de thema’s wonen en voorzieningen 
Wethouder Van der Heijden gaat met u in gesprek over het thema wonen. 
Wethouder Zeeman gaat met u in gesprek over het thema voorzieningen/MFA. 
 
 

20.50 uur  Terugkoppeling speerpunten 

 
Terugkoppeling door wethouder Zeeman over het thema voorzieningen/Multifunctionele 
accommodatie (MFA) 

• Zij heeft uitleg gegeven over de inhoud en de wens van het bestuur voor een MFA.  
De gemeente is in gesprek met de school, het kinderdagverblijf en de Kadans. Hier worden 
momenteel wensen uitgesproken m.b.t. een MFA. Vanuit de gemeente is er de wens dat er een 
huisarts komt, maar dit kan niet afgedwongen worden. 

• Opmerkingen/vragen/wensen vanuit de bewoners: 
o Zie de Schakel, dit kan hier ook, dit is een mooi voorbeeld 
o Wens voor een modern pand, een plek van ontmoeten, waar de buurt “blij” van wordt 
o Opties gebruik: koffietafel, verjaardag, afhaalpunt apotheek, medi point, taalcafé, bibliotheek. 

• De gespreksgroep had draagvlak voor een MFA. Er is een oproep voor de klankbordgroep MFA 
gedaan zodat we kunnen blijven toetsen. 

• Tijdlijn/proces:  
we zitten nu in fase 0 -> daarop volgt de route richting de gemeenteraad -> daarna volgt de 
opdracht aan extern bureau -> verwachting begin januari 2024 start met de klankbordgroep -> 
realisatie van het gebouw over aantal jaren. 

 
Terugkoppeling door wethouder Van der Heijden over het thema wonen 

• Hij heeft over de Wig gesproken en constateert dat men het jammer vindt dat het gebouw zo 
lang leegstaat. Ook dat een deel van de bewoners het proces van een herbestemming betreurt.  

• Bewoners willen woonmogelijkheden in de wijk, dus we willen hier nu op doorpakken.  

• Het college heeft gekozen voor de ontwikkeling van 22 sociale huurappartementen met ‘thuis. 
Daar is zeker draagvlak voor. Er moeten immers geschikte woningen komen voor jongeren en 
senioren. Idealiter stromen ouderen uit de wijk door naar deze sociale huurwoningen en komen 
de vrijkomende sociale huurwoningen ter beschikking voor jongeren in de wijk. Dit proces 
hebben we niet geheel in de hand maar we willen wel verkennen wat er mogelijk is. 

• We zijn momenteel bezig met een bestemmingswijziging voor de Wig. Parkeren is een 
probleem op eigen terrein maar is onderzocht en kan worden opgevangen in de omgeving.  

• Het plan van de Wig komt te zijner tijd ter inzage voor de inwoners. 

• Er is veel kamergewijze verhuur aan arbeidsmigranten. Zij verblijven vaak maar kort in de wijk 
en zorgen soms voor overlast. We zien liever dat jonge gezinnen zich in Wilhelminadorp-
Kantonnier kunnen vestigen en dat zij zich aan de buurten binden. Dit wordt door de 
gespreksgroep herkend en onderschreven.  

• Opmerkingen/vragen/wensen vanuit de bewoners: 
o Inwoners willen graag door ‘thuis en de gemeente op de hoogte gehouden worden van de 

procedure rondom de Wig. Met name over het woningtype (jongeren of senioren), of de 
woningen bestemd zijn voor mensen uit Best (of voor welk percentage). 

o Inwoners vragen om een participatietraject door ‘thuis. 
o Zie de regeling van de gemeente Boxtel (huurgewenning), dit is een voorbeeld voor 

betaalbare woningen. 
o Wat gebeurt er met een aantal woningen in de wijk dat leegstaat? 

 



 

o Vraag: is de hoogspanningslijn een belemmering?  
Antwoord: de gemeente moet met verschillende zaken rekening houden, echter de 
hoogspanningslijn is geen belemmering 

• Binnen de tijd en het onderwerp konden niet alle vragen worden beantwoord. De wethouder 
geeft aan dat zorgen vanuit de wijken ook nog op een ander moment kunnen worden gedeeld. 
 

Een derde (kleinere) groep heeft gesproken over het thema jongeren  
Het gesprek ging over het creëren van een “hangplek” voor jongeren. Afgesproken is dat dit thema 
met de betrokken inwoners verder wordt opgepakt. 
 
 

20.55 uur  Afsluiting  

 

• We houden de wijken goed op de hoogte van de zaken die lopen en waarover mensen kunnen 
inspreken. Een eerste aanzet daarvoor was deze avond. Daarnaast kan dat via de klankbord-
groep vanuit bewoners. Aanmelden voor de klankbordgroep wijkvisie kan via de flip over bij de 
uitgang. Of digitaal via indewijk@gembest.nl  

• De inwoners in de wijken hebben de wens om breder geïnformeerd te worden. De gemeente 
denkt na hoe ze dit vorm kan geven. 

 Een eerste idee is om niet alleen het verslag van de wijkavond maar ook de Excel-bestanden 
met opgehaalde wensen, acties en resultaten te delen via Praatmee op PleinBest. 

 
Hartelijk dank voor de enorme opkomst en bijdrage! 
 
 

21.00 uur  Extra oproep in het kader van 75 jaar Wilhelminadorp 

 
Gemma van Geffen doet via deze weg een oproep:  
-  Heeft er iemand nog foto’s of andere zaken die in het kader van 75 jaar Wilhelminadorp ter 

beschikking kunnen worden gesteld? 
-  Heb je een idee voor een logo voor 75 jaar Wilhelminadorp?  
Stuur daarvoor een berichtje naar wilhelminadorp75jaar@gmail.com 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

VRAGEN? 
Mail het WIJKTEAM via WIJKTEAM@GEMBEST.NL 

Mail het PROJECTTEAM of de WIJKCOÖRDINATOR via INDEWIJK@GEMBEST.NL 
OF BEL 14 0499 
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